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1. Ordförande VK 

Sekreterare MR 

2. Föregående protokoll 

Inget tas upp till diskussion. 

3. Anbud trädgårdsskötsel 

Ej närvarande: 
Carl-Erik Leek 

Tre anbud har tagits in men ett företag valde att dra sig ur. Joäng och TIA har lämnat anbud. 

Joäng är det dyraste alternativet, TIA innebär ingen skillnad från nuvarande kostnad. 

Styrelsen avser att skicka frågan till nästa föreningsstämma för beslut. 

4. Anbud fylla på sten gångar/torg samt reparera bänkar 

TIA och Joäng har lagt anbud för påfyllnad av grus. Anbuden är snarlika i pris. Styrelsen 

beslutar att anlita TIA. Vi ber samtidigt TIA att fräscha upp bänkarna på våra torg. 

5. Avlägsna bänkar gröningen? 

Styrelsen har som förslag att ta bort bänkarna på gröningen. CEL får styrelsens uppdrag att 

informera om vårt förslag och ställa frågan till samtliga medlemmar i samfälligheten om de 

röstar ja eller nej till förslaget. 

6. Telia 
Annika redogör för nuläget angående fel fakturering för tvillingabonnemang för en medlem. 

VK tar ytterligare en kontakt med vår kontaktperson på Telia med syfte att Telia återbetalar 

det som debiterats felaktigt. 

7. Ekonomi 

Dokument är inskickat till Nordea, vi avvaktar deras svar. 

8. övrigt: 

a. Blommor är skickat till Brigitta på nummer 19. 

9. Nästa möte 

Fredag den 3/12 - 2021, klockan 17:30 hos CW. 
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Ordförande 
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Sekreterare 
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